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Abstract (en)
[origin: WO2017097388A1] A cigarette pack configured in the form of a sealed pack consists of an inner pack configured in the form of a sheet-
material block (11) and of an outer pack (25) configured in the form of a hinge-lid box. An opening aid (18) of the sheet-material block (11) is
provided with a removal opening (19) which is formed in the manner of an open aperture, by punching, during production of a blank for the sheet-
material block (11), in particular in the region of a continuous sheet-material web. Said removal opening (19), which is free from the outset, is closed
by a closure flap (20) which, on account of appropriate glue connection, can be opened and closed repeatedly. The closure flap (20) is preferably
connected on a permanent basis, via an actuating flap (24), to the inner side of a lid front wall (31) of the outer pack (25).

Abstract (de)
Eine Zigarettenpackung in der Ausführung als Dichtpackung besteht aus einer Innenpackung in der Ausführung als Folienblock (11) und einer
Außenpackung (25) in der Ausführung als Klappschachtel. Eine Öffnungshilfe (18) des Folienblocks (11) ist mit einer Entnahmeöffnung (19)
versehen, die bei der Herstellung eines Zuschnitts für den Folienblock (11), insbesondere im Bereich einer fortlaufenden Folienbahn durch Stanzung
als offene Ausnehmung ausgebildet ist. Diese von Anfang an freie Entnahmeöffnung (19) ist durch eine Verschlusslasche (20) verschlossen, die
aufgrund entsprechender Leimverbindung mehrmals geöffnet und geschlossen werden kann. Vorzugsweise ist die Verschlusslasche (20) über eine
Betätigungslasche (24) dauerhaft mit der Innenseite einer Deckel-Vorderwand (31) der Außenpackung (25) verbunden.
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